

Referat af bestyrelsesmøde i DKeF, den 27. august 2023 kl. 10 – 16 i Nyborg

Deltagere:

Marita Geinitz (online), Marianne Jensen, Niklas L. Rejnstrup, Michael Zimmermann, Bjarne Petersen og Thomas Jensen.

Afbud: Svend Jørgensen

Gæst: Bo Overgaard, DIF deltog under punkt 1.

DKeF: Katja Bødtger

Dagsordenspunkt	Referat	Opfølgning Hvem – Hvornår
<p>Pkt. 1. Konsulent Katja Bødtger - med deltagelse af DIF-konsulent Bo Overgaard</p> <p>-Endelig godkendelse af procesmål 2024-25 og selvevaluering</p> <p>-Godkendelse af spørgeskema. I bedes teste linket inden mødet.</p>	<p>DIFs bestyrelse har besluttet at fremrykke strategiprocesen for den kommende strategiperiode, for at tilgodese beslutningsprocessen i de enkelte forbund. Bo vender tilbage med mere konkret tidsforløb.</p> <p>Spor 3: Vi skal være bedre til at gennemføre eksempelvis stævner, så vi får afviklet nogle aktiviteter.</p> <p>Katja spørger Finn om tallene til spor 2.</p> <p>Spørgeskema: Der sendes spørgeskema ud til klubbens formand med spørgsmål om tilfredshed med DKeF. Formanden skal have ordentligt tid til at svare, så de har mulighed for at vende besvarelsen i deres bestyrelse. Spørgsmålene skal sendes med ud, så det kan printes ud. HUSK at sende en reminder ud på hjemmesiden, så alle formænd ser det.</p> <p>Rød, gul, grøn liste skal i sharepoint</p> <p>Klubudvikling – Vi ved godt vi ikke når målet i 2023, men vi ønsker ikke at gå på kompromis med kvaliteten.</p> <p>Spor 1: Drøftelse af om procesmål om temperaturmøde skal ændres så det er medlemmer og ikke klubber. Det er klubbens ledelsesansvar at få orienteret om aktiviteter, det skal DKeF ikke overtage.</p>	<p>Bo vender tilbage med oplæg</p> <p>Katja spørger Finn.</p> <p>Katja følger op</p>

	<p>Der indsættes et temperaturmøde efter hvert weekendmøde, men vi skal være opmærksomme på at det er hjælp til selvhjælp, så vi ikke overtager klubbernes opgave. Ordlyden bliver stående som den er.</p> <p>Husk at Bo skal have en revideret version af strategien.</p>	<p>Katja sender til Bo.</p>
<p>Pkt. 2. Formand Marita Geinitz - DIF's anbefalinger omkring livestreaming af børne- og ungeaktiviteter. Retningslinjer for klubber?</p> <p>-Aftale om hvornår vi drøfter hjemmeopgaven fra 10. juni?</p>	<p>Der er kommet nye retningslinjer fra DIF om livestreaming.</p> <p>https://www.dif.dk/nyheder/2023/06/dif-lancerer-livestreaming-anbefalinger</p> <p>Retningslinjerne kommer til at fremgå på hjemmesiden under love og regler og der laves en nyhed på hjemmesiden.</p> <p>Opgaven tages op på mødet den 1. oktober, hvor hele bestyrelsen er til stede. Her bliver der lavet en gennemgang af opgavens indhold og så må vi vurdere, om vi kan tage drøftelsen online eller om vi skal vente til det fysiske møde den 25. november.</p>	<p>Katja laver opslag og deler i værktøjskasse</p> <p>Marita tager opgaven op.</p>
<p>Pkt. 3. Næstformand og kasser Niklas Rejnstrup -Opfølgning på økonomi</p> <p>-Forventninger til budgettilbagemeldinger</p> <p>-Kegleportalen</p> <p>-Tilbage melding på indkøb af IT-udstyr</p>	<p>Niklas gav en kort status. Alt ser fint ud.</p> <p>Der er sendt mail ud til alle om budgetønsker. Intensionen er at man aktivt skal forholde sig til budgetønsker for kommende år, så Niklas ikke skal gætte sig til hvad det koster. Niklas sender reminder ud.</p> <p>Niklas og Michael har holdt møde med Club People. Som minimum bliver kegleportalen opdateret med de ønsker vi har, så det bl.a. bliver en bedre mobilversion.</p> <p>Der mangler en PC til Ole fra ungdom.</p> <p>Ønske fra TU om projektor og lærred til Øst- og Vest Danmark</p>	<p>Deadline 23. september til Niklas.</p> <p>Niklas sender ønsker til Clubpeople.</p> <p>Niklas skaffer en PC til Ole.</p> <p>Niklas bestiller projektor og lærred til Øst.</p>

<p>-Valg af ny formand</p>	<p>I Østdanmark er der lavet en ordning med Roskilde Keglecenter, der har indvilget i der laves et depotrum til DKeF. Skabene er klar til brug. I Vestdanmark skal vi finde et lignende depot.</p> <p>Der er udarbejdet en liste over DKeF's ejendele. Katja finder et passende sted det kan ligge, så alle udvalg kan finde det og holde øje med det løbende.</p> <p>Katja undersøger om de reoler der er i Idrættens Hus er DkeF's eller DIF's.</p> <p>Dato om oprydning i Idrættens Hus aftales af Niklas, Michael Z. og Katja.</p> <p>Thomas nævner at der er kommet nye regler for Mobil pay vi skal være opmærksomme på.</p> <p>Marita ønsker at stoppe som formand. Niklas stiller sig til rådighed og det gør så at vi skal finde ny kasserer. Den nye kasserer skal gerne kunne stå til rådighed allerede fra det nye regnskabsår i januar.</p>	<p>Thomas spørger Tonny om plads.</p> <p>Katja vender tilbage.</p> <p>Katja undersøger.</p> <p>Niklas og Michael.</p> <p>Niklas følger op</p> <p>Eventuelle kandidater må gerne melde sig på banen allerede nu.</p>
<p>Pkt. 4. Næstformand Marianne Jensen -Status på Åbent Hus</p>	<p>Der er afholdt fælles møde omkring Åbent Hus og alle klubber er engagerede.</p> <p>Flere klubber holder Åbent Hus på hverdage. Vi spørger ind til succesen i evalueringen.</p>	
<p>Pkt. 5. Kommunikationsansvarlig Thomas Jensen -Status på kommunikation</p> <p>-Kommunikationsplan, herunder opdatering af facebook og hjemmeside</p>	<p>Contentplan er planlagt til frem mod Åbent Hus. I de kommende 14 dage prioriteres filmen fra OK.</p> <p>Thomas bliver oprettet som bruger på hjemmesiden så han har mulighed for at lave nyheder begge steder.</p> <p>Alle former for resultater skal fremover sendes til Thomas. Thomas er ansvarlig for at sende videre til Finn.</p> <p>Thomas har et betalingskort han kan bruge på vegne af DKeF til Facebook, når der skal boostes. Det skal benyttes fremover.</p>	<p>Thomas og Katja taler sammen.</p> <p>Niklas kontakter Finn.</p> <p>Thomas og Niklas taler sammen</p>

	Thomas har en kontakt i Sports Masters der eventuelt vil sponsorere til FB konkurrencer.	Thomas følger op.
<p>Pkt. 6. Dommer- og baneanlæg Svend Jørgensen -Status på baneanlæg og dommere</p> <p>Se kort status fra Svend her:</p>	<p>Sidste nyt er, at der er nu udarbejdet udkast til tekniske bestemmelser Classic. Det er sendt til LOA for gennemgang, og jeg venter på svar fra dem om de har nogen kommentarer.</p> <p>Jeg har talt med dommerformanden, Daniel, om at der måske kunne afholdes et dommerkursus for Classic.</p> <p>Dette er også et ønske fra turneringsudvalget. Jeg har fået en henvendelse, om dette kunne lade sig gøre inden afholdelse af Danish Open i november.</p> <p>Banekontrollørerne er i fuld gang, men giver nogle udfordringer.</p> <p>Der er bl.a. ferielukning nogle steder. Mange steder skal der rettes på hulninger, skiftes belægninger på tilløbsbaner, baner skal slibes, teknisk ændring af maskiner mm.</p>	
<p>Pkt. 7. Turnering- og Elite Michael Zimmermann -Status turneringsudvalg og elite</p>	<p>Turneringsudvalget har rettet i spillereglerne for Bohle og Classic (der er ingen ændringer i spillereglerne for ungdom). De væsentligste ændringer er følgende:</p> <p>I §15 er der tilføjet lidt vedr. gult og rødt kort, det er efter opfordring fra LOA som godt ville have dette ensrettet i forhold til det der står i dommerreglerne.</p> <p>I §20, er der indføjet at hvis man flytter en kamp skal den være spillet seneste 8 uger efter den oprindelige dato.</p> <p>I §22 er det præciseret at en reserve der ikke har spillet på et hold, kan ikke deltage på et andet hold før kampen er færdigspillet.</p> <p>I § 25 er det præciseret at der kun ydes tilskud til rejseudgifter til udebanekampe.</p> <p>Vedr. spillereglerne for Classic er der sket en masse ændringer, det er fordi man har tilrettet disse således at de ligner spillereglerne for Bohle, så der er en ensartet opbygning af spillereglerne.</p>	<p>Michael laver en samlet tekst til Katja, der kan bruges i en nyhed på hjemmesiden.</p> <p>Michael tilretter de 2 dokumenter og sender med til Katja</p> <p>Katja sender en mail ud til formænd og spilleudvalg med denne information.</p> <p>Thomas deler efterfølgende på FB.</p>

Mulighed for spil med egne kugler	TU har foreslået at man skal kunne spille med egne kugler. Det vil kræve et "kuglepass", som de har i Tyskland og det vil kræve en regelændring.	Vi beder TU om et oplæg til hvordan det skal foregå i praksis.
-Medaljer	Efter opfordring fra bestyrelsen har Turneringsudvalget drøftet om de selv kan stå for at bestille medaljer fremover og det vil de gerne.	Niklas taler med Finn.
-Årets spiller	Personen er valgt og TU forbereder en officiel offentliggørelse.	
-Classic underudvalg?	Eksisterer det stadigvæk?	Michael spørger Lea.
-Tøj til Nations Cup	Der blev talt Nation Cup og det kom frem at der er kommet brugerbetaling på nogle af posterne. Vi skal huske, at vi skal gøre det samme, når det er vores tur til at afholde Nation Cup. Tøj til Nation Cup – der bliver bestilt tøj, som spillerne får udleveret og selv gennem. Meningen er at de spillere der bliver udtaget igen en anden gang, skal genbruge det tøj, hvis de bliver udtaget igen.	Michael orienterer Eliteudvalget
Deltagelse i EM	DKeF har meldt afbud til EM fordi tilmeldingsfristen var for kort. Katja orienterer Eliteudvalget om bestyrelsens beslutning om at få det meldt ud.	Thomas laver en nyhed på FB og Katja laver opslag på hjemme siden. Katja orienterer Jørgen.
Aktivitetskalenderen	PDF-versionen udfases fra dags dato. Fremover skal alle orientere sig i online-versionen.	Michael orienterer TU. Katja/Thomas laver nyhed.
Denmark Open	TU er i gang med planlægning af arrangementet.	
Pkt. 8. Klubaktivitet Bjarne Petersen -Status på klubaktivitet, herunder familiestævne	Bjarnes område blev drøftet: -Instruktør og mentormateriale -Familiestævne og begynderstævne Marianne, Thomas, Michael, Bjarne og Katja holder et møde og får overleveret områderne til Bjarne.	Katja indkalder til møde den 11.09.23

Pkt. 9. Næste møde	Den 1. oktober 2023 fra kl. 9.00 - 15.00 på teams	
Pkt. 10. Eventuelt	Michael efterlyser adgang til aktivitetskalender. Niklas giver en kort indføring snarest muligt.	